
Acta de la Junta de Distrito Norte
Sesión: Ordinaria

Fecha: 3 de febrero de 2022

Expediente: JDN/2022/1
El presente documento es un acta, incorporada al libro de actas correspondiente con la numeración señalada al margen. La 
fecha de firma del documento puede ser posterior a la fecha de la sesión o la de aprobación del acta.

 

ASISTENTES:

- Amparo Marco Gual.
Alcaldesa.
- Francesc Mezquita Patuel.
Presidente.
- Domingo Giménez Renau.
AAVV Segón Molí.
- José Luis Sierra Bellés.
AAVV Primer Molí.
- Laura Rubert Avinent.
Vocal AMPA IES La Plana.
- Marta Agut Andreu.
Vocal AAVV Tossal Gros.
- Asensio Magraner Sanchis.
Vecino Grupo Municipal Socialista.
- Juan Luis Saura Vilar.
Vecino Grupo Municipal Popular.
- Clemente Agost Maner.
Vecino Alcaldía.
- Mónica Sanmiguel Martí.
Vecino Alcaldía.

Vocales del Consejo:
- Carmen Silvia Dafauce Otheo de Tejada
Vocal AMPA CEIP Castell Vell.
- Francisco Martín Burillo.
Persona Grupo Municipal Vox Castellón.

MIEMBROS AUSENTES: 
(*) Excusan Asistencia

Pilar Escuder Mollón (*)
Vicente Manuel Vidal Safont (*)
Lledó Navarro y Centelles (*)
Francisco Cabañero Catalán (*)

HORA DE INICIO: 19:30
HORA DE FIN: 20:30
 
De  acuerdo  con  la  convocatoria,  la 
sesión  se  celebra  Junta  de  Distrito 
Norte
 
Presidencia:
Amparo Marco Gual.

Secretario/a: 
Dolores Benítez Guerrero.

Reunidos en  la  fecha  señalada  en  el 
encabezamiento los/as miembros de la 
Junta  proceden  al  examen  de  los 
siguientes asuntos.

Asiste a la reunión la Ilma. Sra. Alcaldesa, Dª Amparo Marco Gual, que preside la sesión  
tras comprobar el “quorum” de asistencia.

1. Aprobación del acta de la sesión anterior de la Junta del Distrito celebrada el día 2 
de diciembre de 2021.
No manifestándose ninguna observación el acta se declara aprobada por asentimiento. 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 A
Q

T5
D

5L
C

G
M

TF
D

53
TA

ZW
KW

XN
7S

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

n:
 h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 1
 d

e 
8 



2. El Sr. Mezquita da cuenta de los Presupuestos para el año en curso que han sido 
aprobados recientemente.
Concreta las actuaciones previstas para el distrito en el ámbito del Presupuesto Municipal 
para el año 2022:

- Avd. Castell Vell.

- Remodelación edificio de viviendas municipal en calle Huesca. Programa ARRUR.

- Colector Barranco del Sol.

- Redacción proyecto de Rehabilitación del Segon Molí para museo.

- Provisión de 300.000 euros para Presupuestos Participativos.

- Programa PIRECAS (Plan de Inversiones de Revitalización Económica).

Toma la palabra la Ilma. Sra. Alcaldesa.

La Sra. Marco, en relación a los presupuestos municipales, resalta el aumento de la cuantía 
destinada a la partida de Bienestar Social y aclara que no se incrementan los impuestos a la 
ciudadanía, que el aumento viene producido por la presión fiscal. 

Informa  sobre  el  “Plan  Edificant” de  la  Consellería  para  actuaciones  de  construcción, 
ampliación o mejora en centros educativos. 

Sobre las obras previstas para el distrito indicadas por el Sr. Mezquita, resalta que:

- Avd. Castell Vell. Se van a finalizar las obras ya iniciadas en la antigua CN-340. Con una 
actuación integral  de asfaltado,  ampliación  rotonda y carril  bici  y el  nuevo Plan General 
permite que la estación de servicio situada en este vial sea trasladada.

El Sr.  Sierra propone que las obras del Castell  Vell  también se amplíen a la Cuadra del 
Borriolench.

La Sra. Marco indica que se tendrá en cuenta y que las actuaciones se van acometiendo 
poco a poco en función del presupuesto.

- Colector Barranco del Sol. Es una actuación muy reclamada y necesaria que hasta la fecha 
no  se  había  podido  llevar  a  cabo  por  los  condicionantes  técnicos  que  exigía  la 
Confederación  Hidrográfica  del  Júcar.  En  la  actualidad  esta  entidad  ha  modificado  sus 
criterios y acepta la realización de las obras siempre y cuando se eleven los puentes de la 
desembocadura del Río Seco. Estas obras están financiadas por los Fondos Europeos.

-  Programa  ARRUR  CASTALIA. Remodelación  edificio  de  viviendas  municipal  en  calle 
Huesca.  Estas obras supondrán una mejora en el inmueble de propiedad municipal, cuya 
actuación más importante es dotar de ascensor para que sean viviendas más accesibles. La 
mayor parte del presupuesto es financiado por Fondos Europeos.

-  Redacción  proyecto  de  Rehabilitación  del  Segon  Molí para  museo.  Por  los  técnicos 
municipales se está trabajando en este proyecto financiado por Fondos EDUSI.

Seguidamente la  Ilma.  Sra.  Alcaldesa trata el  tema de las obras de remodelación de la 
Avenida de Lidón,  que aunque no esté situada en el  distrito  afectan muy directamente. 
Indica que es una actuación financiada por los Fondos Europeos de aproximadamente 3’5 
millones de euros.  Supone una actuación de corredor  verde que da más espacio  a los 
peatones  y  así  bajar  la  emisión  a  la  atmósfera  de  CO2.  También  aclara  que,  vista  la 
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inquietud de los vecinos que tienen adjudicada una parcela en el huerto urbano del Primer y 
Segón Molí, de que por estas obras esta parcela sea sustituida por un aparcamiento, se ha 
visitado el Huerto y su entorno y se están revisando todas las distintas opciones para que 
este cambio no llegue a producirse.

El  Sr.  Saura  pregunta  si  no  hay  necesidades  en  otras  zonas  para  invertir  los  Fondos 
Europeos.

La  Sra.  Marco  aclara  que  los  proyectos  incluidos  en  estos  Fondos  son  estudiados 
minuciosamente y tienen que tener unas características específicas, no sirve un proyecto 
cualquiera. Este se ha seleccionado por los técnicos por ser un proyecto que estaba ya en el 
Plan de Movilidad del Ayuntamiento, que no tuvo ninguna alegación en su momento y sobre 
todo porque reduce el CO2.

Antes de iniciar el turno de ruegos y preguntas, todos los asistentes agradecen a la Sra. 
Alcaldesa la asistencia a esta Junta y la aclaración de todos los puntos tratados.

3. Ruegos y preguntas.
3.1. Ruego del vocal AAVV Segón Molí:
-  El  Sr.  Giménez  propone  que,  en  relación  con  la  provisión  de  300.000  euros  para 
Presupuestos Participativos, estos sean repartidos mediante un proceso participativo entre 
todos los distritos ya que habrán actuaciones que sean comunes y se repitan en todos ellos.

3.2 Ruego del vocal  AAVV Primer Molí:
El Sr.  Sierra solicita que se amplíe el tiempo para el paso de los peatones en el cruce de 
calle San Roque con Cerdán de Tallada y Gibraltar, dura muy poco.

También indica que los carteles indicativos de los autobuses situados en las marquesinas 
están muy altos y con la letra pequeña, por lo que las personas mayores tienen dificultad 
para recibir la información.

3.3  Ruego del vocal AAVV Tossal Gros:
La Sra. Agut presenta al nuevo Presidente de la Asociación que a partir de ahora asistirá a las 
reuniones. En breve presentarán la documentación necesaria.

Como actuaciones necesarias en la zona, se señalan:
- El asfaltado del Camí Collet.
- Actuación en el “Toldo” del centro social junto al depósito del agua.
- Por la proliferación de robos, solicitan más presencia policial.

3.4 Ruego del vocal vecino grupo municipal Socialista:
El Sr. Magraner como docente del IES Matilde Salvador, solicita la instalación de un radar 
de control de la velocidad en la zona de la puerta principal del centro. El ruido del tráfico 
impide el desarrollo de las clases.

3.5 Ruego del vocal AMPA CEIP Castell Vell:
La Sra. Dafauce solicita la reforma del patio del colegio para hacerlo más adaptable, cree que 
desde el centro se está realizando una propuesta para presentar en el Ayuntamiento.
la  Ilma.  Sra.  Alcaldesa  indica  que esta  actuación,  se  podría  considerar  dentro  del  Plan 
Edificant e incluso se podría acometer por mantenimiento en actuaciones pequeñas.
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3.6  Ruego del vocal persona grupo municipal Vox Castellón:
El Sr. Martín manifiesta que la necesidad de que el centro sea revitalizado, cada vez hay más  
comercios cerrados y solicita algún tipo de consenso para su revitalización. 
La Sra. Marco está totalmente de acuerdo con la exposición de esta problemática, que es de 
difícil solución y se incrementa todavía más con el alto precio de los alquileres.

El Sr. Martín también denuncia los botellones que se realizan, cada vez más aumento, en el 
Parque de los Juegos Tradicionales. Solicita más vigilancia policial, sobre todo entre las 24’00 y  
las 3’00 horas.

3.7 Ruego del vocal AMPA IES La Plana:
La Sra. Rubert incide en la problemática del paso del autobús urbano n.º 1 por la puerta principal 
del colegio Isabel Ferrer.
Reitera una sugerencia que se trasladó en el último Consejo por la Sra. Mallol y que a todos los 
asistentes les pareció muy buena idea, se trata de ver la posibilidad de instalar un Kiosco en el  
Parque de los Juegos Tradiciones y que sea explotado por alguna asociación, tipo el Rinconet.  
La Sra. Dafauce, vocal del colegio de educación especial “Castell Vell” propone que incluso los  
alumnos de su centro podrían gestionar esta instalación.
Por último, la Sra. Rubert indica que en la Plaza de Illes Columbretes hay baldosas rotas.

3.8 Ruego del vocal  AAVV San Agustín y San Marcos (remitida por email):
El Sr. Cabañero solicita para el Grupo San Agustín y San Marcos:

- Reponer árboles junto polifuncional San Agustín, en el  parque Mariana Pineda y en el 
parque Cayo Girones Álvarez.

- Tras quitar poste donde estaba reloj en parque Cayo Girones Álvarez, taparlo por peligro 
de los viandantes, hasta que se vuelva a colocar un nuevo reloj.

- Poda árboles Avda Diputación.

- Hacer cumplir ordenanza de vía pública para que no saquen cosas en las puertas y aceras.
- Aumentar luz en ambos parques del barrio (cayo Girones Álvarez y Mariana Pineda) y en 
las calles del barrio, para dar mayor seguridad. 

Y no habiendo más asuntos que tratar, por la Presidencia se levanta la sesión. 

De todo lo cual, se expide la presente acta siendo la misma firmada electrónicamente por las 
personas que se relacionan al margen de la primera página del documento. 
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Acta de la Junta de  Districte Nord
Sessió: Ordinària

Data: 3 de febrer de 2022

Expedient: JDN/2022/1
El present document és una acta, incorporada al llibre d'actes corresponent amb la numeració assenyalada al marge. La data 
de firma del document pot ser posterior a la data de la sessió o la d'aprovació de l'acta.

ASISTENTES:

- Amparo Marco Gual.
Alcaldesaa.
- Francesc Mezquita Patuel.
President.
- Domingo Giménez Renau.
AAVV Segón Molí.
- José Luis Sierra Bellés.
AAVV Primer Molí.
- Laura Rubert Avinent.
Vocal AMPA IES La Plana.
- Marta Agut Andreu.
Vocal AAVV Tossal Gros.
- Asensio Magraner Sanchis.
Vecino Grup Municipal Socialista.
- Juan Luis Saura Vilar.
Veí Grup Municipal Popular.
- Clemente Agost Maner.
Veí Alcaldía.
- Mónica Sanmiguel Martí.
Veí Alcaldía.

Vocals del Consell:
- Carmen Silvia Dafauce Otheo de Tejada
Vocal AMPA CEIP Castell Vell.
- Francisco Martín Burillo.
Persona Grup Municipal Vox Castellón.

MIEMBROS AUSENTES: 
(*) Excusen Assistència

Pilar Escuder Mollón (*)
Vicente Manuel Vidal Safont (*)
Lledó Navarro y Centelles (*)
Francisco Cabañero Catalán (*)

HORA D'INICI: 19:30
HORA DE FI: 20:30

D'acord amb la convocatòria, la sessió 
se celebra Junta de Districte Nord 

 
Presidència:
Amparo Marco Gual.
 
Secretari/a: 
Dolores Benítez Guerrero.

 
Reunits en  la  data  assenyalada  en 
l'encapçalament,  es  va  procedir  a 
l'examen dels següents assumptes.

Assisteix a la reunió la Il·lma. Sra. Alcaldessa,  Dª Amparo Marco Gual,  que presideix la 
sessió després de comprovar el “quòrum” d'assistència.

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior de la Junta del Districte celebrada el dia 2 
de desembre de 2021.

No manifestant-se cap observació l'acta es declara aprovada per assentiment.
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2. El Sr. Mezquita dona compte dels Pressupostos per a l'any en curs que han sigut 
aprovats recentment.

Concreta les actuacions previstes per al districte en l'àmbit del Pressupost Municipal per a 
l'any 2022:

- Avd. Castell Vell.

- Remodelació edifici d'habitatges municipal en carrer Huesca. Programa ARRUR.

- Col·lector Barranco del Sol.

- Redacció projecte de Rehabilitació del Segón Molí per a museu.

- Provisió de 300.000 euros per a Pressupostos Participatius.

- Programa PIRECAS (Pla d'Inversions de Revitalització Econòmica).

Presa la paraula la Il·lma. Sra. Alcaldessa.

La Sra.  Marco,  en relació  als  pressupostos  municipals,  ressalta l'augment  de la  quantia 
destinada a la partida de Benestar Social i aclareix que no s'incrementen els impostos a la 
ciutadania, que l'augment ve produït per la pressió fiscal. 

Informa sobre el “Pla Edificant” de la Conselleria per a actuacions de construcció, ampliació 
o millora en centres educatius. 

Sobre les obres previstes per al districte indicades pel Sr. Mesquita, ressalta que:

-  Avd.  Castell  Vell.  Es  finalitzaran  les  obres  ja  iniciades  en  l'antiga  CN-340.  Amb  una 
actuació integral d'asfaltat, ampliació rotonda i carril bici i el nou Pla General permet que 
l'estació de servei situada en aquest vial siga traslladada.

El  Sr.  Sierra  proposa  que  les  obres  del  Castell  Vell  també  s'amplien  a  la  Quadra  del 
Borriolench.

La Sra. Marco indica que es tindrà en compte i que les actuacions es van escometent a poc 
a poc en funció del pressupost.

- Col·lector Barranco del Sol. És una actuació molt reclamada i necessària que fins hui no 
s'havia pogut dur a terme pels condicionants tècnics que exigia la Confederació Hidrogràfica 
del Xúquer. En l'actualitat aquesta entitat ha modificat els seus criteris i accepta la realització 
de les obres sempre que s'eleven els ponts de la desembocadura del Riu Sec. Aquestes 
obres són finançades pels Fons Europeus.

-  Programa  ARRUR  CASTALIA.  Remodelació  edifici  d'habitatges  municipal  en  carrer 
Huesca.  Aquestes  obres  suposaran  una  millora  en  l'immoble  de  propietat  municipal, 
l'actuació  de  la  qual  més  important  és  dotar  d'ascensor  perquè  siguen  habitatges  més 
accessibles. La major part del pressupost és finançat per Fons Europeus.

- Redacció projecte de Rehabilitació del Segon Molí per a museu. Pels tècnics municipals 
s'està treballant en aquest projecte finançat per Fons EDUSI.

Seguidament  la  Il·lma.  Sra.  Alcaldessa  tracta  el  tema  de  les  obres  de  remodelació  de 
l'Avinguda  de  Lidón,  que  encara  que  no  estiga  situada  en  el  districte  afecten  molt 
directament. Indica que és una actuació finançada pels Fons Europeus d'aproximadament 
3’5 milions d'euros. Suposa una actuació de corredor verd que dona més espai als vianants i 
així baixar l'emissió a l'atmosfera de CO . També aclareix que, vista la inquietud dels veïns₂  
que tenen adjudicada una parcel·la en l'hort urbà del Primer i Segón Molí, que per aquestes 
obres aquesta parcel·la siga substituïda per un aparcament, s'ha visitat l'Hort i el seu entorn i 
s'estan revisant totes les diferents opcions perquè aquest canvi no arribe a produir-se.

El  Sr.  Saura  pregunta  si  no  hi  ha  necessitats  en  altres  zones  per  a  invertir  els  Fons 
Europeus.
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La  Sra.  Marco  aclareix  que  els  projectes  inclosos  en  aquests  Fons  són  estudiats 
minuciosament i han de tindre unes característiques específiques, no serveix un projecte 
qualsevol. Aquest s'ha seleccionat pels tècnics per ser un projecte que estava ja en el Pla de 
Mobilitat de l'Ajuntament, que no va tindre cap al·legació en el seu moment i sobretot perquè 
redueix el CO .₂

Abans d'iniciar el torn de precs i preguntes, tots els assistents agraeixen a la Sra. Alcaldessa 
l'assistència a aquesta Junta i l'aclariment de tots els punts tractats.

3. Precs i preguntes.

3.1. Pregue del vocal AAVV Segón Molí:

-  El  Sr.  Giménez  proposa  que,  en  relació  amb  la  provisió  de  300.000  euros  per  a 
Pressupostos Participatius, aquests siguen repartits mitjançant un procés participatiu entre 
tots els districtes ja que hauran actuacions que siguen comunes i es repetisquen en tots ells.

3.2 Pregue del vocal *AAVV Primer Molí:

El Sr. Sierra sol·licita que s'amplie el temps per al pas dels vianants en l'encreuament de 
carrer Sant Roque amb Cerdán de Tallada i Gibraltar, dura molt poc.

També indica que els cartells indicatius dels autobusos situats en les marquesines estan 
molt alts i amb la lletra xicoteta, per la qual cosa les persones majors tenen dificultat per a 
rebre la informació.

3.3 Pregue del vocal AAVV Tossal Gros:

La Sra.  Agut  presenta al  nou President  de l'Associació que a partir  d'ara assistirà  a les 
reunions. En breu presentaran la documentació necessària.

Com a actuacions necessàries en la zona, s'assenyalen:

- L'asfaltat del Camí Collet.

- Actuació en el “Toldo” del centre social al costat del depòsit de l'aigua.

- Per la proliferació de robatoris, sol·liciten més presència policial.

3.4 Pregue del vocal veí grup municipal Socialista:

El Sr. Magraner com a docent de l'IES Matilde Salvador, sol·licita la instal·lació d'un radar de 
control de la velocitat en la zona de la porta principal del centre. El soroll del trànsit impedeix 
el desenvolupament de les classes.

3.5 Pregue del vocal AMPA CEIP Castell Vell:

La Sra. Dafauce sol·licita la reforma del pati del col·legi per a fer-lo més adaptable, creu que 
des del centre s'està realitzant una proposta per a presentar a l'Ajuntament.

la Il·lma.  Sra. Alcaldessa indica que aquesta actuació,  es podria considerar dins del Pla 
Edificant i fins i tot es podria escometre per manteniment en actuacions xicotetes.
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3.6 Pregue del vocal persona grup municipal Vox Castelló:

El Sr. Martín manifesta que la necessitat que el centre siga revitalitzat, cada vegada hi ha 
més comerços tancats i sol·licita algun tipus de consens per a la seua revitalització. 

La Sra. Marco està totalment d'acord amb l'exposició d'aquesta problemàtica,  que és de 
difícil solució i s'incrementa encara més amb l'alt preu dels lloguers.

El Sr. Martín també denuncia els botellons que es realitzen, cada vegada més augment, al 
Parc dels Jocs Tradicionals. Sol·licita més vigilància policial, sobretot entre les 24’00 i les 
3’00 hores.

3.7 Pregue del vocal AMPA IES La Plana:

La Sra. Rubert incideix en la problemàtica del pas de l'autobús urbà núm. 1 per la porta 
principal del col·legi Isabel Ferrer.

Reitera un suggeriment que es va traslladar en l'últim Consell per la Sra. Mallol i que a tots 
els assistents els va semblar molt bona idea, es tracta de veure la possibilitat d'instal·lar un 
Quiosc  al  Parc  dels  Jocs  Tradicions  i  que  siga explotat  per  alguna  associació,  tipus  el 
Rinconet. La Sra.*Dafauce, vocal del col·legi d'educació especial “Castell Vell” proposa que 
fins i tot els alumnes del seu centre podrien gestionar aquesta instal·lació.

Finalment, la Sra. Rubert indica que en la Plaça de Illes Columbretes hi ha rajoles trencades.

3.8 Pregue del vocal AAVV Sant Agustí i Sant Marcos (remesa per email):

El Sr. Cabañero sol·licita per al Grup Sant Agustí i Sant Marcos:

-  Reposar  arbres  junt  polifuncional  Sant  Agustí,  al  parc  Mariana  Pineda  i  al  parc  Cayo 
Girones Álvarez.

- Després de llevar pal on estava rellotge en parc Cayo Girones Álvarez, tapar-ho per perill 
dels vianants, fins que es torne a col·locar un nou rellotge.

- Poda arbres Avda Diputació.

- Fer complir ordenança de via pública perquè no traguen coses a les portes i voreres.

- Augmentar llum en tots dos parcs del barri (Cayo Girones Álvarez i Mariana Pineda) i als 
carrers del barri, per a donar major seguretat. 

I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Presidència s'alça la sessió. 

De tot  això,  s'expedeix  la  present  acta  sent  la  mateixa  signada  electrònicament  per  les 
persones que es relacionen al marge de la primera pàgina del document. 
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